

No. 8843. TREATY ON PRINCIPLES GOVERNING THE ACTIVITIES OF STATES IN THE EXPLORATION AND USE OF OUTER SPACE, INCLUDING THE MOON AND OTHER CELESTIAL BODIES, OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 27 JANUARY 1967¹

N° 8843. TRAITÉ SUR LES PRINCIPES RÉGISSANT LES ACTIVITÉS DES ÉTATS EN MATIÈRE D'EXPLORATION ET D'UTILISATION DE L'ESPACE EXTRA-ATMOSPHÉRIQUE, Y COMPRIS LA LUNE ET LES AUTRES CORPS CÉLESTES. OUVERT À LA SIGNATURE À MOSCOU, LONDRES ET WASHINGTON LE 27 JANVIER 1967¹

RATIFICATIONS and ACCESSIONS (a)

Instruments by the Governments of the following States were deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on the dates indicated :

AUSTRIA	26 February	1968
ICELAND	5 February	1968
IRELAND	19 July	1968
MEXICO	31 January	1968
MOROCCO (a)	21 December	1967
NEW ZEALAND	31 May	1968
NIGERIA (a)	14 November	1967
PAKISTAN	8 April	1968
POLAND	10 January	1968
ROMANIA	9 April	1968
SOUTH AFRICA	8 October	1968
THAILAND	5 September	1968
TUNISIA	28 March	1968
TURKEY	27 March	1968

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 23 October 1968.

RATIFICATIONS et ADHÉSIONS (a)

Les Gouvernements ci-après ont déposé leur instrument auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord aux dates indiquées :

AUTRICHE	26 février	1968
ISLANDE	5 février	1968
IRLANDE	19 juillet	1968
MEXIQUE	31 janvier	1968
MAROC (a)	21 décembre	1967
NOUVELLE-ZÉLANDE	31 mai	1968
NIGÉRIA (a)	14 novembre	1967
PAKISTAN	8 avril	1968
POLOGNE	30 janvier	1968
ROUMANIE	9 avril	1968
AFRIQUE DU SUD	8 octobre	1968
THAÏLANDE	5 septembre	1968
TUNISIE	28 mars	1968
TURQUIE	27 mars	1968

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 23 octobre 1968.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 610, p. 205.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 610, p. 205.